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Mittaus- ja kiinteistöpäällikkö Tapio Jokelan puheenvuoro tila-asiassa

Vanhusneuvosto 05.09.2018 § 24

 Käsitellään muita mahdollisesti esille tulevia asioita.

 Todettiin, että ikäihmisiltä puuttuu edelleen kokoontumispaikka ja asia
päätettiin ottaa käsittelyyn seuraavassa kokouksessa ja kysyä kaupungilta
tilaa korvaamaan poissa käytöstä oleva Palvelukeskuksen takkahuone.

 Keskustelun kuluessa tuli esille, että Takkointien yhdistystentalossa
kokoontuu vielä yhdistyksiä ja he maksavat tiloista vuokraa, vaikka
kaupunki olettaa tilat tyhjiksi. Tilojen korvaamisesta on ollut keskustelua
aikaisemman teknisen johtajan kanssa joka on ehdottanut Vuoristokodista
katsottavan kokoontumistila, mutta vanhusneuvostoon ei ole otettu
yhteyttä, eikä asia ole edennyt.

 Vanhusneuvosto toivoo, että Arto Jormalainen kutsuu kaikki mahdolliset
järjestöt koolle kokoustilan järjetymiseksi esimerkiksi Vuoristokodista ja
vapaa-aikalautakunta tekisi asiasta päätöksen. Kokoustilan varusteiksi
toivotaan keittomahdollisuutta ja lukittavia kaappeja. Kokoustila olisi
tarkoituksenmukaisinta sijaita keskeisellä paikalla, esimerkiski Tuorilan
työväentalon katsotaan olevan turhan etäällä. Esitettiin myös ajatus, että
vaihtoehtoisesti Arto Jormalainen kutsutaan asian käsittelyyn
vanhusneuvoston kokoukseen. Seuraava vanhusneuvoston kokous on
14.11.2018 klo 14.

Vanhusneuvosto 14.11.2018 § 32

 Arto Jormalaisen ollessa estynyt, asian käsittelyyn saapuu paikalle mittaus-
ja kiinteistöpäällikkö Tapio Jokela keskustelemaan asiasta.

 Tapio Jokela saapui teknisen toimen edustajana keskustelemaan
tila-asiasta. Keskustelussa käytiin läpi kaupungin eri tiloja ja niiden
mahdollista käyttöä. Palvelukeskuksen takkahuone poistuu kokonaan
käytöstä, koska tila otetaan remontin yhteydessä kuntosalin käyttöön.
Vanhusneuvosto piti sinänäsä tärkeänä kuntosalin remonttia ja
laajentamista. Korvaava tila olisi kuitenkin hyvä sada. Vuoristosairaalassa
on yhdistysten yhteikäytössä tiloja. Omia huoneita ei ole osoitettu
kenellekään ja käytöstä ja vuoroista tulee sopia tilaa käyttävien tahojen
kanssa. Vuoristosairaalan alakerrassa sijaitsevaa tilaa ollaan menossa
katsomaan yhdessä liikunta- ja nuorisosihteeri Anna Koivun kanssa.

Linja-autoasemalla vapautuneen entisen Matkahuollon tilasta ei ole vielä
tietoa, mitä osakkeelle tehdään. Luottamusmiehet tekevät päätöksen jääkö
osake kaupungin omistukseen.



Todettiin, että entinen nuorisotila Kita on nykyään liikuntatilana, eikä siellä
kokoontuminen ole mahdollista.

 Koulujen tiloista Jokela ohjasi kysymään rehtoreilta ja palvelukeskuksen
ruokalan käytöstä ruoka- ja puhdistuspalvelupäälliköltä.Kouluja ei
kuitenkaan pidetty parhaana vaihtoehtona, koska ovat käytössä päivisin,
jolloin eläkeläiset haluaisivat mieluiten kokoontua.

Asiaan päätettiin palata myöhemmin Anna Koivun tapaamisen jälkeen.


